太平佛教会五十周年纪念摄影比赛
	简章：

主办单位：太平佛教会

宗旨：

1. 庆祝太平佛教会成立五十周年，通过摄影推介太平佛教会。

2. 推广佛教艺术与文化。

3. 鼓励更多人参与佛教摄影创作。

题材：以正信佛教题材为主，作品须在太平佛教会内拍摄。

（佛像、佛教寺庙、佛教节庆、佛教人物、佛教活动，能表现出与正信佛教有关的景象。）
参考如下：
1）太平佛教会各建筑物

2）太平佛教会卫塞节庆典，8/05/2009（星期五）晚上八点至晚上十点和9/05/2009（星期六）早上九点至晚上十点。
3) 任何和太平佛教会有关的活动都可拍摄梁王宝忏法会、孝亲法会、赠医施药、周日佛学班、图书馆、初一十五诵经共修会、大悲忏、各类生活营及其他活动等。 

参加资格：凡爱好摄影人士均欢迎踊跃参加。

报名费：每人RM 20 （作品数量不拘）#
截止日期：2009年8月29日,5.00pm（未於期限内送或寄达者，不予受理）。
评审日期：2009年9月6日(星期日)，2.00pm 在太平佛教会。
评审方法：邀聘资深摄影专业人士评审。

颁奖日期：将以专函通知得奖者颁奖地点和时间。

询问处：太平佛教会（电话：05-8074549,fax:05-8074549）
        罗学豪 016-5207516
，庄俊辉  012-5599590，林淑妮 016-5642387

规则：

1）所有参赛作品必须根据题材的规定。

2）参赛作品可采用任何彩色菲林或数码相机拍摄，但是必须采用JPEG档案拍摄，并必须将原装数码档案烧录在光碟上与作品一起寄上。

3）参赛作品是以8寸X 12寸为标准，相片必须装裱在黑色硬卡纸上，作品被裱上硬卡尺寸为10寸X 14 寸。所有参赛作品必须附上底片或光碟为效。

4）参赛作品必须无经过修改，电脑加工相片一概不接受如增加或删除物景。
5）参赛作品数量并无限制，参赛作品须附上题目、拍摄地点，并写上名字、地址、电话等资料（请使用参赛表格，表格可自行复印），并将表格贴在作品的后面。

6）冠、亚季军，每位优胜者只限一份，佳作奖每位优胜者最多两份。

7）评审团的决定即为最终决定，任何询问或投诉恕不受理。

8）所有参赛作品之版权，包括底片或光碟将归主办当局全权所有，恕不退回。主办当局有权复制优胜作品及所以参品作为宣传或其他用途。

9）参赛作品或得奖作品如发现有文不对题或违反规则，主办当局有权取消其参赛资格或保留事后法律追究及要求作者归还奖金或其他之权利。
10)参加作品如遇邮递途中发生遗失或损坏，主办当局恕难负责。

11)参赛者必须将参赛作品及报名费一起寄到以下地址：

     太平佛教会五十周年纪念摄影比赛 

     Taiping Buddhist Society 
     50 th Anniversary Celebration Photo Contest,

     18，Upper Museum Road, 34000  Taiping, Perak.

# 报名费可用支票、汇票或现款缴付。支票及汇票请写：Taiping Buddhist Society
奖品：

冠军

RM1,100

亚军

RM800

季军

RM600

佳作奖X 10
RM200




Taiping Buddhist Society 50th Anniversary Celebration Photo Contest
	Summary:

Organiser: Taiping Buddhist Society

Objective: 
1) To celebrate 50th anniversary of Taiping Buddhist Society and promote Taiping Buddhist Society through photo contest.
2) To promote Buddhism art and culture

3) To encourage more participation in the photography of Buddhist activities.
Subject:
 The subject is focused on Malaysia Buddhist Art and Culture, the photograph must be taken within Taiping Buddhist Society area. (Buddha images, temples, Buddhist celebrations and activities, Buddhist people that can represent the spirit of Buddhist)
Location & Activities references:
1) Taiping Buddhist Society building.
2)  Taiping Buddhist Society Wesak Day Celebration:-

   i) 8 May 2009,Friday from 8.00pm to 10.00pm
   ii) 9 May 2009,Saturday from 9.00 am to 10.00 pm

3）Any other activities that organized by Taiping Buddhist Society during the contest period of 1 January to 28 August 2009 such asSunday Dharma Class,library, “liang wang bao chan” ceremony,free medical inspection, “Da Bei Chan” ceremony, “Xiao Qing” ceremony,1st and 15th of Chinese lunar calendar chanting gathering and camps. 
Eligibility: Open to all photo enthusiasts

Entry fees: RM20 perperson(The quantity of entry for each contestants are not limited)#
Closing date:  29 August 2009 at 5.00pm.(Date of postage is not considered as proof of receipt)

Judging: Enries will be judged by senior and professional photographers.

Judging date: 6 September 2009 ( Sunday )  2pm at Taiping Buddhist Society.
Prize- giving date: winners will be informed officially of the date and venue.
Enquiry: Taiping Buddhist Society  05-8074549,Fax:05-8074549, Mr. Lo  016-5207516, 

       Mr. Cheng 012-5599590 and  Miss Lim 016-5642387

Contest Rules and Regulations:

1)  Contestants must capture the activities according to the subject given, whereas for subject 2 and 3 must capture the activities according to the date,venue and time given.

2)  Contestants can capture activities by using analog/conventional camera with color film or digital cameras. Digital cameras user must capture the images with JPEG file and then save/burn the captured images on CD.

3)  Entries for this contest must be printed on Colour Photo Paper of size 8” X 12” and mounted on black cardboard with 1 inch border all-around. 

4）Digital image manipulations which after/change or misrepresent the true situation or content of the images originally captured on film or digitally in JPEG file are strictly unacceptable.Enhancement of  a photo shall be confined only to plus( +) or minus(−) on color saturation ,contrast and brightness.

5)   The quantity of entry for each contestants are not limited,more than one entry of photo are welcome,Every entry submitted should be accompanied by a fully completed entry form stating title,venue and personal particulars( Photocopy of entry form is acceptable).Please paste your entry form at the back of the image.

6)  The 1st ,2nd and 3rd prizes must be won by different contestants and each conteastant is limited only 2  merit prizes.
7)  The decision of the Panel of Judges is final and any dispute or appeal will not be entertained.

8)  Entries of photos submitted with film and CD are non-returnable and shall become property of the organizer who can use them for promotion and exhibition without notification and payment to the contestants.

9)  The organizing committee and judges reserve the right to disqualify entries that do not comply with the rules and regulations of contest.

10）The organizers shall not be held responsible for entries damaged or lost through post.

11)   All entries should be addressed to :

      Taiping Buddhist Society 
      50 th Anniversary Celebration Photo Contest,

      18，Upper Museum Road, 
      34000  Taiping,Perak.
# Entry fees can be pay by cheque,wang pos or cash.For wang pos and cheque payment,please stated – Taiping Buddhist Society”.
Prizes           
1st prize
RM1,100

      2nd prize
RM800

3rd prize
RM600

   Merits X 10
RM200



	


太平佛教会五十周年纪念摄影比赛

Taiping Buddhist Society 50th Anniversary Celebration Photo Contest
	参赛表格
	Entry Form


	个人资料Personal Particular

	中文姓名

Name (Chinese)
	：
	

	英文姓名

Name (English)
	：
	

	身份证号码

I/C No.
	：
	
	国籍 

Nationality
	：
	

	性别

Gender
	：
	
	州属 

State
	：
	

	联络电话

Phone
	：
	
	手机

Mobile Phone
	：
	

	地址

Mailing Address
	:
	

	
	
	

	
	
	

	作品资料Image Particular

	作品题目

Title
	：
	

	作品简介


	：
	

	拍摄地点

Photo Taken (Venue)
	：
	

	
	

	
	


